
ЕГАДИЛЛ РЕП7ПТ: 

„В Русе вече 
имам приятели 
и почитатели“

— Когато дойдох за пър 
ви път в Русе, аз не се чув 
ствувах съвсем уверен. По 
сега, при второто ни идва 
не, разбрах, че тук вече 
имам много приятели, раз
брах, че те са мои почитатели 
и затова ми е по-леко да 
свиря тази година. Мисля, 
че Двадесет и петият фести 
вал е по-интересен от мина 
логодишния с избора на прог 
рамата и с подбора на уча 
стипците.

Публиката ме посреща 
и възприема много добре и 
аз съм, естествено, доволен 
от това. Кога го се върна в 
Повосибиргк, на моите дру 
гари ще разкажа .щ високо 
то ниво на фесншала и за 
топлою и сьрдечно посре
щане.

Дали Захар Брои е все 
така строг и взискателен 
към мен? Да, и аз вече съм 
свикнал с взискателността 
му, тъй като от девет годи 
ни работим съвместно. Ан
гажиментите ми наистина са 
много, по понякога остава 
време и за любимия фут
бол.

Въпроса — накъде в жи
вота, аз отдавна съм го ре 
шил — да се посветя на му 
зиката. И целта ми е кол 
кого се може по-добре да 
свиря.


